
Voortgaand op de verdere ontwikkeling van een nieuw speel/leer-centrum aan de locatie 

Kallestraat te Hunsel en de informatie die daarover in een brief die door het College op 

12.12.2018 aan de Raad is gestuurd heeft de fractie Leudal Sociaal de volgende vragen: 

 

1. Aangegeven wordt in de brief dat de medezeggenschapsraden van de 3 (mogelijk dan 

wel bedoeld) te fuseren scholen kritische vragen hebben gesteld over de fusie.  

Kan duidelijk gemaakt worden wat de aard van deze vraagstelling is geweest? 

Kan ook aangegeven worden wat het effect van de vraagstelling is geweest op het 

proces van de realisering van het a.s. speel/leer-centrum? 

 

2. Wat is de opzet en doelrichting van de Fusie Effect Rapportage en is het mogelijk dat 

als gevolg van deze rapportage een einde komt aan het proces van fuseren dan wel 

dat er wijzigingen optreden in de beoogde eindfase van de mogelijke/bedoelde 

fusie? 

 

3. Wat is de status van de raadpleging onder de ouders van de betrokken scholen? 
Hoe is deze raadpleging ingericht? 
Hoe wordt de uitslag hiervan gevalideerd? 
Welke conclusies zullen verbonden gaan worden aan het resultaat van deze 
raadpleging? 

 

4. Is inmiddels al duidelijk geworden welke visie bij de betrokkenen in deze operatie 

bestaat over de vorm en de inhoud van de agogische inrichting van het mogelijke / 

beoogde speel/leer-centrum aan de Kallestraat in Hunsel? 

 

5. Kan het zijn dat de ontwikkeling van een agogische visie een dermate te hoog 

gegrepen taak is voor de momenteel verantwoordelijke fusie-partners dat daardoor 

de fase van realisering van het mogelijke / beoogde speel/leer-centrum in de knel is 

geraakt? 

 

Heibloem, 
Richard Verheul 
Fractie Leudal Sociaal 


